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Technische vragen – Begroting 2024 
 

Bij indiening uiterlijk 10-10-2023 (10:00 uur), worden antwoorden uiterlijk 27-10-2023 in de dagmail en bij de 
vergaderingen geplaatst. Stuur het ingevulde format naar griffie@gemeenteraadmaastricht.nl  
 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 
 

 

Fractie: PvdA 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  27 

Vraag: Vanuit her coalitieakkoord 2022-2026 "Maastricht Stad van Verbondenheid" Wordt 
aangegeven dat één van de pijlers de wijkwinkelcentra zijn. We zien dat dat deze 
het heel moeilijk hebben, neem het recente voorbeeld van het mogelijk verdwijnen 
van de supermarkt in Bosscherveld. Welke aanpak heeft u voor ogen om dergelijke 
winkelcentra te ondersteunen (niet financieel bedoeld) om hun lokale functie te 
kunnen blijven uitvoeren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  27 

Vraag: Met betrekking tot bovenstaande vraag. Ziet u ook dat dergelijke buurtwinkels voor 
de vitaliteit in de wijk zeer belangrijk zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  27 

Vraag: Tevens spreekt het coalitieakkoord m.b.t. vraag 1 ook van belangrijke pijlers als 
onze binnenstad en het toerisme. De economische omstandigheden zijn het 
afgelopen jaar veranderd. We zien Retail bedrijven uit het straatbeeld verdwijnen, 
dit zal ook weer in positieve zin kansen gaan bieden voor nieuwe initiatieven. Op 
welke manier bent u met onze ondernemers in gesprek om te zorgen dat onze stad 
ook in deze tijd aantrekkelijk blijft en zal zorgen voor economische stabiliteit en 
werkgelegenheid? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  27 

Vraag: "Het MKB is een vruchtbare voedingsbodem voor het benutten van veel 
economische kansen" Dit citaat is overgenomen vanuit het coalitieakkoord. 

Antwoord: Op welke manier wordt het MKB betrokken bij de economische opgaven voor de 
komende jaren? 

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  29 

Vraag: De afgelopen hebben wij het aantal bedrijven en werkgelegenheid zien groeien. 
Momenteel zijn de werkeloosheidscijfers nog goed maar zien we de krapte op de 
arbeidsmarkt iets minder krap worden, maar in vele sectoren blijft de krapte hoog. 

mailto:griffie@gemeenteraadmaastricht.nl?subject=INDIENEN%20-%20Technische%20vragen%20begroting%202024
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Er komen voor de toekomst uiteenlopende berichten m.b.t. de werkloosheidcijfers. 
Dat deze zullen gaan stijging is geen onbekende maar de zienswijzen van de 
verschillende instanties lopen uiteen. 
Zou u kunnen aangeven wat de verwachting m.b.t. de arbeidsmarkt de komende 3-
5 jaar zal zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  29 

Vraag: De ambities van de coalitie op de middellange termijn zijn ons duidelijk voor et 
betreft  Maastricht Health Campus. Gezien de tekorten op de arbeidsmarkt en de 
stijgende kosten m.b.t. het realiseren van projecten vragen wij ons af of zicht is of 
de termijnen welke partijen u voor ogen hebben gehaald kunnen worden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  29 

Vraag: Met betrekking tot vraag 6. Wat zouden de gevolgen kunnen zijn voor de 
ontwikkeling van de Health Campus als er vertraging gaat oplopen van meer dan 5 
jaar? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  30 

Vraag: Met betrekking tot de gebiedsontwikkeling van de binnenstad vragen wij ons af in 
hoeverre we ontwikkelingen beter kunnen laten aansluiten op de geluiden uit de 
binnenstad. Op welke wijze zouden wij de geluiden van de binnenstad beter 
kunnen laten samenvloeien met de onderzoeken en de ontwikkelingen om geen 
stilstand te creëren.? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  31/32 

Vraag: Aandachtpunten voor 2024 zijn benoemd. Juist in een tijd van bewustwording op 
het gebied van klimaatverandering vragen wij ons af op welke wijze wij als stad de 
verduurzamingsslag samen met de bedrijven op locaties als de Beatrixhaven nog 
meer op de agenda kunnen zetten en hoe wij samen met het MKB  dit thema 
kunnen oppakken.? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  34 

Vraag: Ambitie 7.M3 verdere groei naar een ontmoetings- en verblijfstad. Wordt hier 
bedoeld, dat we toerisme, ontmoeting en wonen meer in balans willen brengen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  34 

Vraag: Wij zien weinig concreets m.b.t. (Eur) regionale samenwerking in deze begroting. 
Wij begrijpen dat dit een dynamisch begrip is. Kunt u ons aangeven op welke 
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manier wij als centrumgemeente deze (Eur) regionale samenwerking verder vorm 
kunnen geven?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  63 

Vraag: Ambitie 1.M3. Wij begrijpen dat het tijd en aanpassing nodig heeft zodat er op een 
betere en effectievere manier hulp geboden kan worden. Hierbij is instroom en 
uitstroom van belang. Kunt u ons meenemen in het tijdspad welke u denkt nodig te 
hebben voor deze aanpassing? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  63 

Vraag: In het verlengde van de kaderbrief 2024 pag. 11 vragen wij ons af op op basis van 
de veranderende economische omstandigheden een beeld te zien is dat de 
casussen in het kader van vroeg signalering toenemen? Is er de komende periode 
voldoende bemensing om deze taak uit te voeren?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  62/63 

Vraag: Wij vinden het goed te constateren dat er oog is en blijft voor onze jongeren die 
dreigen af te glijden in de criminaliteit ( citaat: kaderbrief 2024). De BBV indicatoren 
laten zien dat we over de hele linie hoger scoren dan het landelijke gemiddelde. Wij 
vragen ons dn ook af waar die aan ligt. Is de aanpak wel de juiste? Is de bemensing 
voldoede?   

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  62/63 

Vraag: In het kader van de vorige vraag weten wij dat er nog financiële opgaven liggen in 
het sociale domein. Loopt er mogelijk een traject om de processen efficiënter te 
maken, waardoor het beschikbare budget beter besteed kan worden?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  62/63 

Vraag: Wordt het streven behaald om in 2024 te starten met het langdurige programma 
"preventie met gezag"?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  63 

Vraag: Veerkrachtige wijken  heeft vele thema's waar het realiseren van een fijne 
betaalbare woonomgeving. Stikstof problematiek stagneert ook de woningbouw in 
onze stad. In dit kader zou het wenselijk zijn als de woningbouw op o.a. het Trega-
Zinkwitterrein meer voortgang zou boeken. Wij weten dat wij als gemeente niets 
liever willen dan z.s.m. onze woonopgave invullen en uitvoeren. Ook hier is 
namelijk een groot deel sociale woningbouw voorzien. Wat is de status van deze 
plannen en kan er al meer duidelijkheid verschaft worden over het tijdspad? 
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  63  

Vraag: Leefbaarheid en vergroening draagt bij aan de gezondheid van onze burgers. 
Binnen het sociale domein staat effectief besteden van de gelden voorop, zodat de 
gelden daar besteed kunnen worden waar ze nodig zijn. Hoe kunnen we dan toch 
zorgen dat de leefheid en vergroening een uitvoerbaar thema blijft in 2024? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  63 

Vraag: Om de doelen vanuit de veerkrachtige wijken te kunnen realiseren is ca. € 700k per 
jaar nodig. In deze wijken is de vraag naar WMO gerelateerde zaken groter. In het 
sociale domein staan wij voor financiële taakstellingen. Komen de doelen welke er 
zijn voor de v eerkrachte wijken in het gedrag hierdoor?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  63 

Vraag: De veerkrachtige wijk aanpak zorgt voor een nieuwe aanpak/werkwijze. De 
dienstverlening zal niet langer geconcentreerd worden aan de Randwijcksingel en 
stap voor stap naar de wijk verplaatst worden. Hoe verloopt dit proces momenteel 
en bestaat er een tijdslijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  63 

Vraag: De 50 gezinnen aanpak wordt daar waar nodig verbeterd. Kan er een uodate 
gegeven worden waar we staan met deze aanpak en welke resultaten er reeds 
geboekt zijn met de aanpassingen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  63 

Vraag: De sociale activiteit in de wijken staan onder druk. En de eenzaamheid lijkt toe te 
nemen in de wijken. Activiteiten in de wijken dreigen ook te stoppen omdat 
ingewikkelde subsidie trajecten van onze gemeenten de uitvoering bemoeilijken.  
Merkt u ook dat de activiteiten in de wijken onder druk staan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  63 

Vraag: Het kabinet trekt structureel 120 miljoen uit voor armoede bestrijding. Het 
afgelopen jaar kwam daar 150 miljoen bovenop ivm met de aanpak 
energiearmoede.  Voor 2024 wordt hier 2 miljard aan toegevoegd, hiervan komt 
maar 50 miljoen naar gemeenten toe. Met name voor de aanpak van 
vroegsignalering. Denkt u aanspraak te gaan maken op een deel  van deze gelden?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 
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Pagina:  71 

Vraag: Hoe denkt u mogelijkheden te creëren op de (EUR) regionale  arbeidsmarkt op het 
gebied van arbeidsparticipatie. Hier uitgaande van de verschillende wetgevingen in 
België en Duitsland? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  71 

Vraag: Aansluitend op de vorige vraag, welke projecten bestaan er reeds in de (eur) regio? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  73 

Vraag: Het aantal begrote inwoners met een rolstoelvoorziening zal in 2024 dalen naar 
6000. Dit zijn er 671 minder. Moeten wij ervan uitgaan dat dit niet door een 
dalende vraag komt, maar door strengere toewijzigingsgronden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  73 

Vraag: Als aanvulling op de vorige vraag. Waarop heeft u deze eventuele  strengere 
voorwaarden gebasseerd?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  73 

Vraag: Ambitie 4.C4. Verheugd zien wij dat het toevoegen van levensloopbestendige 
woningen gezien wordt als oplossing voor de doorstroming op de woningmarkt. 
Zijn er concreet al plannen en locaties of kunt u ons meenemen in de stand van 
zaken van deze ambitie. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  76 

Vraag: Vanaf 2026 stijgen de baten  door de verhoging van het abb. Tarief hulp bij het 
huishouden. Anderzijds vernemen wij dat er steeds minder hulp geboden wordt. 
Dit conflicteerd met het streven om mensen langer zelfstandig te laten wonen. 
Denkt u dat er mensen verstoken blijven van hulp door de stijgende kosten? 
Kunnen wij mensen een comensatie aanbieden zodat ook deze hulp kunnen blijven 
ontvangen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:  81 

Vraag: Er zijn voor crisishulp te weinig opvangplekken, Meermaals staan de 
zorgmedewerkers met de rug tegen de muur. Wordt er gewerkt aan 
meer/voldoende opvangplekken voor crisisopvang?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  108 
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Vraag: Wat is het doel om de veerkrachtige wijken in te brengen in de regiodeal? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina:  112 

Vraag: In 2022 kregen de bellers in 44% van de gevallen binnen 20 sec. een medewerker 
aan de lijn. In 2024 moet dit 80% zijn. Hoe gaan wij dit regelen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:  136 

Vraag: Het lukte zoals bij vele bedrijven niet de functies in te vullen. Zou dit te maken 
kunnen hebben dat aan de vorkant niet goed geselecteerd wordt en kandidaten te 
snel worden afgewezen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:  66      1.C3 

Vraag: Wat houd die nieuwe werkwijze van die wijkteams precies in? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:  66   1.C3 

Vraag: Gaat de dienstverlening dan verhuizen van de randwijksingel naar de buurtcentra in 
betreffende wijken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina:  66  1.C4 

Vraag: Welke verbeteringen zijn er dan nodig als het gaat om de 50 gezinnen-aanpak? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina:  77 

Vraag: Verschuiving van geïndiceerde hulp naar vrij toegankelijke ondersteuning 18-. 
Waarom niet meer inzetten op preventie via bijvoorbeeld Trajekt 
/Jongerenwerkers???? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina:  88   5C12 

Vraag: De effecten van de drie pijlers worden gemonitord en waar nodig bijgestuurd. Hoe 
ziet die monitor er uit? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina:  88  5C12 

Vraag: De effecten van de drie pijlers worden gemonitord en waar nodig bijgestuurd. 
Welke bijsturingen hebben er al plaatsgevonden en waarom? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 40 

Pagina:  110 Veerkrachtige wijkenbenadering 

Vraag: De in 2023 opgestarte dialoog om te komen tot een veerkrachtige wijkbenadering. 
Heeft deze dialoog ook met betrokken bewoners plaatsgevonden in het kader van 
participatie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 41 

Pagina:  261 

Vraag: Subsidie voor verduurzaming van gebouwen binnen Maastricht tbv organisaties en 
ondernemingen .  vraag: er staat een bedrag voor van 2.103.000 Euro. Wat is hier 
voorheen van gebruikt ? ergo; hoe bekend is deze subsidie bij betrokken partijen ? 
en; kan deze subsidie breder bekend gemaakt worden bij betrokken partijen ? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 42 

Pagina:  2381 

Vraag: Burgerinitiatieven 

Antwoord: Verkoop hoeve Rome in Limmel 2021 !  recent had de frtactie contact met 
buurtbelangen limmel. In hoeverre worden zij meegenomen in de voortgang van 
het proces ?  

  

Vraagnummer: 43  

Pagina:  284 

Vraag: Oppimpen centrum de Heeg in casu Roserije  

Antwoord: Dit stukje is multi-interpretabel, het bestaat uit “alsen”en “maren”.Kan dit 
specifieker en duidelijker , zeker naar de buurtbewoners toe.  

  

Vraagnummer: 44 

Pagina:  290  

Vraag: Veerkrachtige wijken,  vraag: Gaat u tijdens het in werking brengen van deze 
processen ook de keyplayers aan het werk zetten. Dit om geen achterstand op te 
lopen bij het integraal aanpakken van voorkomende problemen. ( gemeente, 
handhaven, afdeling veiligheid, politie, trajekt, woningstichtingen etc.) 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 45 

Pagina:  291 

Vraag:  
Ontwikkeling Randwyck , vraag: Gezien de 
Berichten dat dit proces vele jaren gaat duren, stellen wij de vraag; “Wat doet u in 
de tussentijd om het gebied niet te laten verloederen ? Hoe houdt u het sjiek en 
sjoen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 46 

Pagina:  292 

Vraag: Veiligheid en leefbaarheid 

Antwoord: Uitbreiding boa ’s zal niet alleen de oplossing zijn. 
Vraag: Hoe gaat u er voor zorgen dat de afdeling Handhaven weer meer zichtbaar 
wordt op straat voor de burger ? Hoe gaat u er voor zorgen dat de integrale 
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samenwerking tussen Handhaven en bijvoorbeeld politie weer versterkt / 
geïntensiveerd wordt ? 

  

Vraagnummer: 47 

Pagina:  14 

Vraag: Implementatie professionalisering handhavingsorganisatie , vraag: Hoe dan ? kunt u 
hier specifieker doelen en termijnen aangeven ? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 48 

Pagina:  14 

Vraag: Aanpak straathandel. Dit is specifiek een politietaak.  Werkt de politie nog frequent 
op straathandel ? gebeurd dit adhoc of is er een projectgroep binnen de 
basiseenheid ? gebeurd dit enkel door het flexteam dat regionaal inzetbaar is voor 
meerdere gemeenten ? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 49 

Pagina:  14 

Vraag: Cameratoezicht is een zeer effectief middel als er een frequente bemanning is in 
het 24 uurs life volgen. Vraag: is er voldoende camerabezetting in het basisteam 
van politie zodat er op de hottimes life uitgekeken kan worden ?  hoevaak per week 
is er life toezicht ?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 50 

Pagina:  14 

Vraag: Is er nog een door de gemeente aangestuurd flexteam waarin partners integraal 
deelnemen ? zo ja, hoe vaak wordt hier per maand samen gewerkt ?  

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer: 51  

Pagina:  47 

Vraag: Sportvelden. Er zijn tegenstrijdige berichten over de korrels die op kunstgrasvelden 
gebruikt worden. Kunt u hier nader op ingaan i.v.m. volksgezondheid maar ook 
vanuit milieuaspecten ?  

Antwoord:  

Vraagnummer: 52 

Pagina:  48 

Vraag: “right to challenge” organisaties die meer zelfvoorzienend willen zijn. Vraag: Kunt u 
dit nader toelichten ? zijn edr voorbeelden ? waar moeten we aan denken ? zo ja 
worden deze organisaties beloond ?  

Antwoord:  

Vraagnummer: 53 

Pagina:  40 

Vraag: Met hoeveel leerlingen denkt het Montessori College te starten? Op welke 
termijn wordt dit aantal uitgebreid (in aantal instroom klassen en/of 
instroom op andere schoolniveaus)? Hoe wordt deze eventuele 
uitbreiding/groei meegenomen in het IHP VO? 
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Antwoord:  

Vraagnummer: 54 

Pagina:  40 

Vraag: Wordt de verordening Voorzieningen onderwijshuisvesting Maastricht 2021 
in 2024 geactualiseerd? Zo nee, wanneer staat dit op de planning? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 55 

Pagina:  40 

Vraag: Kunt u een overzicht van alle PO-scholen, VO-scholen en (V)SO-scholen met 
leerlingaantallen teldatum 1-10-2023 (en indien nog niet beschikbaar 1-2-
2023) toevoegen? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 56 

Pagina:  40 

Vraag: Mist bij de aandachtspunten 2024 onder raadsbevoegdheden niet het 
Vaststellen IHP PO Maastricht? Of wordt dit mogelijk opgeschoven naar na 
2024? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 57 

Pagina:  41 

Vraag: Uitvoering (collegebevoegdheden): wat is de stand van zaken rondom de 
ontwikkeling van Kindcentrum Dynamiek en wat gebeurt hiermee in 2024? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 58 

Pagina:  42 

Vraag: Ambitie 11.C2: op welke manier stimuleert u de bibliotheek op school? Hoe 
wordt hier in 2024 concreet vorm aan gegeven? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 59 

Pagina:  42 

Vraag: Hoe gaat u in 2024 concreet vormgeven aan de Rijke Schooldag? Vindt deze 
plaats op zowel basis- als voortgezet onderwijs? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 60 

Pagina:  43 

Vraag: Het Regionaal Programma VSV loopt tot en met 2024. Hoe ziet het tijdpad 
richting de volgende editie van het programma eruit? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 61 

Pagina:  44 

Vraag: Investeringen: waarom investeert u vanaf 2024 niet meer in groene 
schoolpleinen? Of wordt dit vanuit een ander programma/budget 
bekostigd? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 62 

Pagina:  49 

Vraag: Uitvoering (collegebevoegdheden): waarom valt de voorbereiding IHP SO 
onder 5.2 sportaccommodaties terwijl deze bevoegdheid in het programma 
onderwijs (4) niet als zodanig wordt benoemd? Tevens is de link met 
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sport(accommodaties) niet helder? En waarom wordt er een apart IHP SO 
ontwikkeld náást een IHP PO en een IHP VO? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 63 

Pagina:  50 

Vraag: Effectindicator % Maastrichtenaren vanaf 18 jaar dat… laat een mooie 
stijgende lijn zien op de drie genoemde indicatoren! Wat kan hiervoor een 
verklaring zijn en hoe zorgen er ervoor dat de stijgende lijn in 2024 wordt 
voortgezet? 
 

Antwoord:  

Vraagnummer: 64 

Pagina:  50 

Vraag: De laatste indicator onder % kinderen van 6 tot 18 jaar dat… is de enige die 
daalde. Kunt u aangeven hoe u – vanuit economie, cultuur en onderwijs 
gezamenlijk – inzet op méér bezoek aan de bioscoop en/of het filmhuis? Of 
ziet u hierin geen actieve rol voor uzelf in 2024 (bijv. omdat het meer iets is 
dat ouders met de kinderen doen i.p.v. het onderwijs)? 

Antwoord:  
Vraagnummer: 65 
Pagina: 112 
Vraag Dit jaar en volgend jaar organiseren we verkiezingen (TK23 en EP24). In 

verschillende gemeenten ontstaat een financiële ‘tegenvaller’ door het 
moeten organiseren (onverwachts) van de TK23. Klopt het dat het Rijk dit 
niet zal vergoeden aan gemeenten? Wat betekent dit voor Maastricht? 

Antwoord:   
Vraagnummer: 66 
Pagina: 259 
Vraag: Waarom ontvangt UNU-MERIT een subsidie van €323.493 en welke 

overeenkomst met het Rijk ligt hieraan ten grondslag? 
Antwoord:  
Vraagnummer: 67 
Pagina: 19  
Vraag: Prestatie-indicatoren verhardingen: in de tabel staat voor de categorie D 

voor 2023 nog 19% maar voor 2024 is dit 13%. De toelichting beschrijft dat 
dit is omdat het hoge percentage D-wegen tijd vergt en daarom de ambitie 
naar beneden wordt bijgesteld (en de komende jaren nog verder). Hoe 
garandeert het college dat “de wegen wél altijd veilig worden gehouden” 
zoals ook in de toelichting staat, een lager percentage betekent immers ook 
minder veilige wegen? 

Antwoord:  
Vraagnummer: 68 
Pagina: 26 
Vraag: Investeringen 2023-2027: voor “verhardingen levensduur verlengend” 

wordt vanaf 2024 aanzienlijk minder begroot. Dit terwijl we in de rondgang 
met de experts van stadsbeheer en de wethouder (begin oktober) juist 
vernomen hebben dat gedegen en duurzaam investeren in o.a. 
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verhardingen minder kosten (op de lange termijn) met zich meebrengen. 
Hoe rijmt het college de aanzienlijk lagere bedragen voor verhardingen 
vanaf 2024 met deze uitspraken?  

Antwoord:  
 


